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Hoek, 17 maart 2017 
 
Kwestie Vaargeul Walvischstaart 
 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
Voor mijn onlangs verschenen boek STAART VAN DE WALVIS, over het gesol met de 
Hedwigepolder, is door mij in het najaar van 2016 meerdere keren aan de Provincie 
gevraagd, of het juist was dat in 2009 het projectplan “Vaargeul Walvischstaart” 
door toenmalig nautisch adviseur van de Provincie, , werd  
gepresenteerd, niet alleen als dé oplossing voor een veiliger scheepvaart naar en op 

de Westerschelde, maar nadrukkelijk óók als een uitstekend alternatief voor het 
beoogde ontpolderen langs de boorden van de Westerschelde. Met name zou hij de 
Hedwigepolder genoemd hebben, die toen in het brandpunt stond van het politieke 
debat, zowel in Nederland als in Vlaanderen.  
 
Haverkamp zou zijn visie op papier hebben gezet om die eerst te bespreken in een 
stafvergadering op de werkkamer van voormalig CdK Karla Peijs. Het is u wellicht 
bekend, dat zij mijn boek wegzet als “een onzinboek”. 
 
Telkens kreeg ik te horen, dat er niets bekend was over een document van 

 over de “Vaargeul Walvischstaart”. Alle bij het dossier Westerschelde 
betrokken medewerkers was gevraagd, of zij wellicht iets wisten. Stuk voor stuk 
verklaarden deze zich “niet te herkennen in de bewering van  dat hij een 
dergelijk plan zou hebben voorgelegd”. Er was niets van te vinden. Ook geen 
notulen van besprekingen. Helemaal niets. Het onderwerp was volstrekt onbekend. 
“En”, werd mij nog gezegd, ”  was niet zo’n schrijver.” 
 
Uit uw brief van 16 maart j.l. (Verzoek van Statenlid R. Haaze), kenmerk 
17005044/DG, blijkt het tegendeel. Want wat schrijft u daar? 
“Uit de notulen kunnen we afleiden dat er in 2009 binnen het Provinciehuis is 
gesproken over het ontwikkelen van de Walvischstaart als derde vaarroute. Daarbij 
was de insteek het vergroten van de veiligheid op de Westerschelde.” 
 
Ik vind het voor mezelf, maar nog meer voor de aangehaalde bron in hoodstuk 20 
van mijn boek “Walvischstaart kan Hedwige redden”, een regelrechte belediging dat 
u hiermee onbezwaard erkent, wat de Provincie maandenlang glashard ontkend 
heeft. Dit doet op volstrekt onacceptabele wijze afbreuk aan de goede reputatie van 



de heer  als oud-adviseur van de Provincie Zeeland, die juist werd 
aangetrokken vanwege zijn grote ervaring en deskundigheid. Zelf voel ik mij als 
oud-Statenlid niet serieus genomen. 
 
Ik verlang dan ook z.s.m. genoegdoening en excuses voor deze verwerpelijke gang 
van zaken, waarvan u hopelijk de ernst beseft. 
 
Hoogachtend, 

 
 

 
 

 

 
cc. Provinciale Staten  

 
 
 
 
 
 
 
 
 




